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استقلال و پرسپولیس تا 
شهریور ۹۸ واگذار می شوند!

مدیرکل امور مرزی وزارت کشور با اعلام تسهیلات جدید برای 
بهبود و ارتقای معیشت مرزنشینان از معافیت ۱۰۰ قلم کالا از 

پرداخت سودبازرگانی خبر داد.
در نشستی خبری  روز گذشته  شهریار حیدری 
برای  کشور  وزارت  تدابیر  و  تسهیلات  درباره 
معیشت مرزنشینان، گفت: وزارت کشور با دو 

رویکرد حمایت از تولید داخل و همچنین ارتقای معیشت مرزنشینان 
همواره تلاش دارد بتواند خدماتی به مردمان مناطق مرزنشین ارائه 
کند. به همین دلیل آئین نامه و قوانین مختلفی برای بهبود معیشت 
مرزنشینان وجود دارد، اما چگونگی استفاده ظرفیت این قوانین و 

مقررات همواره مورد رصد وزارت کشور بوده است.
و  مرزنشینان  توسط  کالا  قلم  ورود ۴۸  اجازه  به  اشاره  با  وی   

شرکت های تعالی مرزنشین، افزود: همچنین پیش از این، اقلام 
خوراکی ۷۰ درصد و اقلام غیرخوراکی ۳۰ درصد معافیت از پرداخت 
هزینه ورود داشتند که با پیگیری های انجام شده و حمایت برخی از 
دستگاه های دیگر در تاریخ ۲۴ بهمن ماه دولت موافقت کرد تا اقلام 
خوراکی تا ۱۰۰ درصد و غیرخوراکی تا ۵۰ درصد معافیت ورودی 

برخوردار باشند.  ادامه در صفحه 2

مدیرکل امور مرزی وزارت کشور عنوان کرد؛

معافیت  های جدید ویژه بازارچه  های مرزی

خواهش بی جا از سرمربی تیم ملی...
گل و بلبل در لیگ برتر والیبال

 »دنیای هوادار« گزارش می دهد؛
»مشاغل خانگی« راهکار موثر 

برون رفت از چالش
 عمیق بیکاری

مات و مبهوت از این همه 
درایت و تدبیر؛ 
آقای استاندار! 

به کجا چنین شتابان؟

ملی پوش البرزی اسکی:
با ۸۰ درصد آمادگی به 

اتریش می روم

هت تریک »پروفسور« مقابل »یحیی« 

رهسپار اصفهان با چیپِ علیپور
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خبر

استاندار البرز:
روند ایجاد سایت دائمی 

نمایشگاهی در البرز تسریع شود
نماینده عالی دولت در استان البرز با تاکید بر این اینکه 
کارگروه صادرات غیرنفتی باید وزین تر برگزار شود، گفت: 
باید فکر و اندیشه جدید وارد سیستم شود تا با تصمیم 

سازی علمی، تصمیم گیری صحیح صورت گیرد.
رسانی  اطلاع  پایگاه  از  نقل  به  هوادار  دنیای  گزارش  به 
استانداری البرز، دکتر شهبازی در جلسه کارگروه صادرات 
افزود:  استان،  های  به ظرفیت  اشاره  با  استان  غیرنفتی 
البرز دارای ظرفیت های فراوانی در حوزه های مختلف 
اعم از حمل و نقل زمینی و هوایی، نزدیکی به پایتخت، 
گذرگاه ۱۲ استان کشور، استقرار مراکز علمی و تحقیقاتی 
و امکانات کم نظیر طبیعی است که باید به نحو مطلوب 

بهره برداری شود.
وی ادامه داد: باید در کارگروه هایی در این سطح از وجود 
افراد نخبه، صاحب فکر و نظر در سطوح ملی و استانی 

استفاده شود.
صادرات  کارگروه  اینکه  این  بر  تاکید  با  شهبازی  دکتر 
غیرنفتی باید وزین تر برگزار شود، گفت: باید فکر و اندیشه 
جدید وارد سیستم شود تا با تصمیم سازی علمی، تصمیم 

گیری صحیح صورت گیرد.
وی افزود: البرز در ۲ موضوع صادرات داخلی و خارجی فعال 
و تاثیرگذار است و بر اساس راهبردهای ارائه شده از سوی 
رییس جمهوری در جلسه معارفه بنده، البرز می تواند در 

بسیاری از حوزه ها به سایر استان ها کمک کند.
استاندار البرز اضافه کرد: در هر کدام از ۳۱ استان کشور 
برند خاصی برای صادرات به سایر نقاط وجود دارد ولی 

البرز در بسیاری از برندها شاخص است.
وی گفت: زندگی و کسب و کار در البرز جاری و ساری 
است و این امر از مهاجرت ها به این استان، تقاضای اشتغال 

و فعالیت های عرصه تولید مشهود و ملموس می باشد.
دکتر شهبازی افزود: بخش خصوصی و سرمایه گذاران 
مستقر در البرز با تعصب، انگیزه و اشتیاق در حال فعالیت 
هستند و این فرصتی ارزشمند و مغتنم در راستای رونق 

اقتصادی کشور است.
وی با بیان اینکه در سال 9۸ از مدیران دستگاه ها انتظار 
بیشتری در راستای پیگیری مطالبات ملی وجود دارد، 
عنوان کرد: هر کدام از دستگاه ها باید وظایف و پیگیری 
های خود را به نحو مطلوب انجام دهند، چراکه این روند 

مورد رصد و ارزیابی قرار می گیرد.
استاندار البرز با اشاره به ضرورت تسریع در راه اندازی سایت 
دائمی نمایشگاه در البرز، گفت: این امر با توجه به نیاز و 
ظرفیت های استان باید با اهتمام ویژه ای در اسرع وقت 

پیگیری و اجرایی شود.
وی افزود: نمایشگاه های فصلی و مناسبتی باید با نظارت 

مستقیم سازمان صمت برگزار شود.

خبر

سردار  این  گرامی  روحانی  جناب 
الله  عزیز  انتخاب جناب  )در جلسه 
شهبازی به عنوان استاندار کرج در 
هیئت وزیران  ریاست جمهور محترم 
دکتر روحانی ایشان) شهبازی( را به 
کسی تشبیه کردند که از سربازی تا 
سرداری را در وزارت کشور طی کرده 
است (گرانقدر که برای ما منصوب 
کرده اید در این مدت کوتاه چنان 
شیرین !! بوده که باعث شده خوشی 

زیر دلمان بزند و حالمان بد شود !!
ایشان در همین مدت کوتاه  آنقدر 
شیرین کاری کرده که می ترسیم 
کل استان از قند بالا روی دستتان 

بیفتد .
اصلا همینطور هاج و واج مانده ایم و 
مبهوت از این همه درایت و تدبیر که 
با سرعت بالا ایشان از خودشان باقی 

می گذارند و می روند !

غافلگیر  برکناری  در  اش  فقره  یک 
در  کرج  فرماندار  ضربتی  و  کننده 
همین چند وقت پیش بود که آنقدر 
بنده  که  بود  بالا  آن  غافلگیری  دز 
خدا فرماندار سابق هم غافلگیر شد 
و وقتی فهمید که از کار بیکار شده 
است که در یک افتتاحیه ی استانی  
میزبان وزیر صمت بود ) یک چیزی 
برکناری جناب متکی در  به  شبیه 
توسط  کشور  از  خارج  کاری  سفر 

معجزه هزاره ( 
و یکی هم که در همین دهه فجر 
رقم خورد و کلی قند خونمان را برد 

بالا !
در حالی که استاندار کرج که همین 
اذرماه به این سمت منصوب شده 
در  مسئولین  مالوف  سنت  طب 
روبان  با  سروکارشان  که  دهه  این 
و قیچی و کلنگ می افتد و دوره 
می افتند تا دست اوردهای مختلف 
جشن  مناسبت  به  را  مسئولین 
انقلاب رونمایی و افتتاح کنند اصلا 
کوچکترین نگاهی هم به شهرستان 
فردیس نکردند و دهه فجر در این 
شهرستان در باب رونمایی و افتتاح 
حضور  و  جشن  و  بریدن  روبان  و 

کاملا سوت و کور بود.
بخاطر  شاید  کردیم  فکر  اولش 
اینکه  و  کرج  با  ایشان  اشنایی  نا 
و  اجرایی  سمتهای  بیشتر  ایشان 
غیر اجرایی شان در جنوب و جنوب 
دانند  نمی  اصلا  بوده  شرقی کشور 
یا  و  کجاست  فردیس  شهرستان 
شاید پونس روی نقشه زیادی بزرگ 
بوده که توانسته در نقشه کرج برخی 
شهرستانها را از نگاه تیز بین استاندار 
پنهان کند یا حتی خدای نکرده اصلا 
کاری درشهرستان فردیس در مدت 
یکسال انجام نشده است که بعد از 
مدتی تجسس فهمیدیم الحمد الله 
اشتباه  متوهمانه  فکرهای  آن  همه 
قند  از  ناشی  احتمالا  و  است  بوده 
بالای به جای مانده از شیرین کاری 

های استاندار عزیز
چرا که شهردار محترم فردیس در 
یک فقره ناپرهیزی عجیب و مسئول 
ناپسندانه !!! و ریاست نشناس !! همه 
ارزشمندی  بسیار  های  پروژه  ی 
چون ساختمان شهرداری گرمخانه 
مادر  و  کودک  پارک  بانوان   برای 
آتش  جدید  تجهیزات  از  رونمایی 
دست  ساماندهی  مرکز  و  نشانی 

 !! خور  تک  شکل  به  را  فروشان  
چند ماه پیش افتتاح کرده و مردم 
را معطل مسئولین و روبان و قیچی 

دهه فجر نکرده است.
گوشه  شده  باعث  که  بوده  این  و 
برای  کرج  محترم  استاندار  چشم 
و خلاصه جشن  شود  نازک  ایشان 
دهه فجر را با قدوم مبارک خود به 

فردیس نبرند !! 
خلاصه دکتر روحانی عزیز سرتان را 
درد نمی اورم ولی این انتصاب شما 
با این همه باقیات الصالحاتی که در 
مدت کوتاه باقی گذاشته و بسیاری 
را هم مجال گفتنش نبود باعث شده 
برای ما آدم های کم جنبه اسباب 
خورد  اعصاب  و   سردرد  و  رودل 
کارمان  هنوز  که  آنجایی  از  و  شود 
به رعشه و لرز نیفتاده تا به جهنم 
برویم !! خواستیم از شما بخواهیم که 
به ایشان اشارتی فرمایید که با این 
شدت شیرین کاری نکنند و کمی 
فرصت دهند به خودشان تا شاید با 

تدبیر بیشتر عمل شود .
البته اگر نظر شما چیز دیگری باشد 
ما هم می رویم خنزر و پنزرهایمان 

راجمع کنیم برای سفر جهنم !

مات و مبهوت از این همه درایت و تدبیر؛ 

آقای استاندار! به کجا چنین شتابان؟

مهرداد تیموری

کرد:  تاکید  حال  عین  در  حیدری   ...
چارچوب  در  صرفاً  اقلام  این  واردات 
رعایت  با  و  مرزی  پایانه های  قوانین 
امکانپذیر  کالا  خروج  و  ورود  مقررات 

خواهد بود.
ساماندهی  نامه های  آئین  وی،  گفته  به 
توسط  کالا  ورود  و  مرزنشینان  فعالیت 
کالایی  قلم  دلیل ۱۳۳9  به  مرزنشینان 
که دولت در ابتدای سال 9۷ برای ثبت 
سفارش واردات آنها را ممنوع کرده بود، 
تحت شعاع قرار گرفته بود که لازم بود 
مرزنشینان  معیشت  ارتقای سطح  برای 
از  ضروری  اقلام  مرزنشینی،  فعالیت  و 

فهرست ثبت سفارش خارج شود.

به گفته وی طی جلسات متعددی که با 
حضور وزیر کشور و سایر وزارتخانه ها از 
جمله صنعت، معدن و تجارت و اقتصاد 
و ستاد مبارزه با قاچاق کالا تشکیل شد 
و نهایتاً بعد از تشکیل کارگروه ماده ۱۲ 
که وظیفه تعیین لیست کالاها متناسب 
با شرایط داخلی را دارد، این اقلام نهایی 
ماه  بهمن   ۲۴ در  نیز  مورد  این  و  شد 
جدولی  در  که  شد  تصویب  دولت  در 

مشخص شده است.
خاطرنشان  کشور  مرزی  امور  مدیرکل 
چارچوب  در  کالا  قلم   ۱۰۰ این  کرد: 
آئین نامه ساماندهی فعالیت بارازچه های 
همچنین  و  مرزی  موقت  و  غیررسمی 

بنابراین  است،  ملوانان  توسط  ورود کالا 
حق  پرداخت  از  معاف  قلم  صد  این 
برخورداری  شیوه  البته  بوده  ورودی 
مردم مناطق مرزنشین در خصوص این 
۱۰۰ قلم نسبت به ۴۸ قلم کالای قبلی 

متفاوت خواهد بود.
اقلام  این  تاکید کرد که مسیر  حیدری 
به مقصد  از مبدأ  توسط تجار  مستقیماً 
 ۱۵ که  شده  تعیین  مرزی  بازارچه های 
استان های  شهرستان   ۱۳ در  بازارچه 
کرمانشاه،  بلوچستان،  و  سیستان 
بوشهر،  غربی،  آذربایجان  و  کردستان 
هرمزگان و به علاوه بخشی از استان های 

خوزستان است.

به گفته وی، در این راستا در ابتدا باید 
تجار کالاها را از مبدا به مقصد بازارچه ها 
بازارچه ها  در  دپو  از  بعد  دهند.  انتقال 
اقلام  مرزنشینان  و  گمرک  توسط 
نیز  آنها  خروج  البته  می شود  مشخص 

تابع مقرراتی خواهد بود.
سرپرست  هر  برای  شیوه  این  در  وی 
هزار   ۸۰۰ و  میلیون  دو  ماه  در  خانوار 
تومان معاف از سود بازرگانی است، ادامه 
از  معاف  که  کالا  قلم  بر ۴۸  داد: علاوه 
 ۱۰۰( جدید  لیست  اقلام  بود،  ورودی 
است.  بازرگانی  سود  از  معاف  نیز  قلم( 
بنابراین بخشی از این دو میلیون و ۸۰۰ 
هزار تومان برای تاجری است که کالا از 
مناطق مبدا به مقصد انتقال داده است 
کارت  حساب  به  مستقیماً  هم  بقیه  و 
مرزنشینان  اختیار  در  که  الکترونیکی 

است وارد می شود.

در  موضوع  این  گفت  ادامه  در  وی 
سرنوشت و معیشت مرزنشینان به دلیل 
برخورداری از این امتیاز بزرگ و مناسب 

اثرگذار خواهد بود.
وزرات  هدف  اینکه  بیان  با  حیدری 
کشور تثبیت جمعیت در مناطق مرزی 
با رصد وزارت  است، گفت: خوشبختانه 
و  سازمانها  از  برخی  همکاری  و  کشور 
کشور  وزارت  اهداف  این  دولتی  نهادها 
به سرانجام رسید و از امروز مرزنشینان 
می توانند از این امتیازات برخوردار باشد. 
خواهش  مرزنشین  مردمان  از  بنابراین 
دولت  که  امتیاز  این  از  حتماً  که  دارم 
برای آنها قائل شده صیانت کنند و از این 
امتیاز در شرایط امروز استفاده کنند. زیرا 
مستمر بوده و پشتوانه قانون دارد و مانند 
تحت  که  نیست  نامه ها  آئین  از  بخشی 

تأثیر مسائل مختلف قرار بگیرد.

مدیرکل امور مرزی وزارت کشور عنوان کرد؛

معافیت  های جدید ویژه بازارچه  های مرزی
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3 اقتصادی

محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی
و  تحلیل گر بازارسرمایه

بیکار ماندن دانشگاه رفته ها مساله مربوط 
به امروز و دیروز نیست، بلکه پیامد اجرای 
سیاست ها و برنامه های از بیخ و بن اشتباهی 
طول  در  ذی ربط  دستگاه های  که  است 
و  تصمیم گیری  را  آنها  گذشته  دهه های 
نگرش  چنین  ثمره  که  کرده اند  اجرایی 
از  بی شماری  جمعیت  ایجاد  اقداماتی،  و 
جوانان دختر و پسر است که چند سال از 
عمر ارزشمند جوانی شان را به امید ساختن 
موقعیت  و  شغلی  لحاظ  از  بهتر  آینده 
اجتماعی در دانشگاه ها و موسسات مختلف 
آموزشی سپری کرده اند و هم اکنون که وارد 
جامعه شده اند، اهداف و آرزوهایشان را بر 
باد رفته و دست نیافتنی مشاهده می کنند. 

اما پرسش اساسی در این رابطه این است 
که چرا شخصی که در یک موسسه آموزش 
عالی تحصیل کرده است، پس از فراغت از 
تحصیل باید بیکار بماند و این بیکاری ممکن 
است تا چند سال هم طول بکشد؟ از جمله 
راهکارهایی که در اغلب کشورهای توسعه 
یافته به منظور برون رفت از چالش بیکاری 
دانش آموختگان دانشگاهی در دستور کار 
دولت ها قرار گرفته است، گسترش سطح 
توسعه  و  خانگی  کارآفرینان  از  حمایت 

مشاغل خانگی است.
بازرگانی،  اتاق  توسط  منتشره  در گزارش 
که  تهران  کشاورزی  و  معادن  صنایع، 
برگرفته از اطلاعات حاصل از سرشماری 
نفوس و مسکن در سال ۱۳9۵ مرکز آمار 
ایران؛ نرخ بیکاری جمعیت ۲۵ساله و بیشتر 
استان تهران در سال ۱۳9۵، حدود ۱۱.6 
قبل ۳.۵  سال  به  نسبت  که  بوده  درصد 
واحد درصد افزایش یافته است. نرخ بیکاری 
جمعیت ۱۰ ساله و بیشتر کل کشور نیز در 
سال ۱۳9۵ معادل ۱۲.۴ درصد بوده که از 
نرخ بیکاری استان تهران ۰.۸ واحد درصد 

بیشتر است.
 

کارآفرینی خانگی چیست؟
کارآفرینی خانگی، کارآفرینی در خانه، کار 
شغل  اندازی  راه  منزل،  در  کار  خانه،  در 
نقشی  بنامیم،  که  هرچه  ؛  و...  خانگی 
حیاتی در اقتصاد خانواده ها و کشورها بازی 
می کند. براساس تعریف وزارت تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی؛ مشاغل خانگی، آن دسته 
از فعالیت هایی هستند که توسط عضو یا 
اعضاء خانواده در فضای مسکونی و در قالب 
یک طرح کسب و کار -بدون مزاحمت و 
ایجاد اخلال در آرامش واحدهای مسکونی 
همجوار- شکل می گیرد و منجر به تولید 
خدمت یا و یا کالای قابل عرضه به بازار 
خارج از محیط مسکونی می گردد. شاغلین 
کسب و کار مذکور برای کسب منافع به 

صورت های ذیل فعالیت می نمایند:

کارمزدی  صورت  به  فعالیت  انجام   -
از محیط مسکونی  برای کارفرمای خارج 

)فریلنسینگ یا دورکاری یا حق الزحمه ای(
- انجام فعالیت مستقل اعم از تامین مواد 
اولیه تا عرضه محصول به خارج از محیط 

مسکونی
- انجام فعالیت به صورت تعاونی، اتحادیه 
و یا مشارکت با بنگاه های بالا دستی تامین 
آنان  محصول  عرضه  و  اولیه  مواد  کننده 
کار  و  کسب  به صورت  ترجیحا  بازار،  در 

خوشه ای
برای مردم کشور ما، نام فریلنسر در حوزه 
ناملموس  و  سخت  کمی  کار  و  کسب 
است؛ چرا که فکر می کنند این دسته از 
افراد در زمان های خاصی مشغول به کار 
هستند. همچنین مردم این تصور را دارند 
به طور دائم روی  که فریلنسرها هیچ گاه 
یک پروژه کار نمی کنند و همیشه در حال 
تغییر پروژه هستند. خیلی از افراد با کار 
در خارج از منزل می توانند درآمد بالایی 
داشته باشند؛ اما فریلنسرها هم این شانس 
را دارند که با ماندن در خانه و کنار خانواده، 
درآمدی شبیه به این دسته از افراد داشته 
باشند. براساس گزارشات و آمارهای رسمی 
می توان  جهانی؛  معتبر  وب سایت های  از 
دریافت که برخی از فریلنسرها حتی درآمد 

6 هزار دلاری هم داشته اند.
در  کارها  و  کسب  نوع  این  انجام  قابلیت 
منزل سبب ایجاد مزایای بی شماری برای 
شاغلین آنها می شود، که از جمله می توان 
به ایجاد توازن بین مسئولیت خانوادگی زنان 
و اشتغال آنان، حذف هزینه های مربوط به 
خرید، رهن و اجاره کارگاه و ایاب و ذهاب، 
استفاده از نیروی کار سایر اعضای خانواده 
امکان  خانوادگی،  کار  زمینه های  ایجاد  و 
انتقال تجارب از طریق آموزش غیررسمی 
به شیوه استاد- شاگردی بین اعضاء خانواده 

و بسیاری فواید دیگر اشاره کرد.
امروزه قدرت اقتصادی کشورها، دیگر در 
گرو شرکت های بزرگ نبوه بلکه متکی به 

قدرت SME ها 
 Small and Medium - sized(

 )Enterprise
یا کسب و کارهای کوچک و متوسط( است. 
در کشورهای پیشرفته، جایگاه کارآفرینی 
و راه اندازی کسب و کار بسیار ارزشمند 
است، تا جایی که اخیراً آقای ماکرون رئیس 
جمهور فرانسه امکان اقامت برای کارآفرینان 
کرده  فراهم  را  استارتاپ ها  صاحبان  و 
است. این نشان از تغییر ارزش ها و اهمیت 
کارهای  و  اندازی کسب  راه  و  کارآفرینی 
کوچک و متوسط در اقتصاد سرمایه داری 
در کشوری را می دهد که خود از بنیانگذاران 
تجارت های بزرگ مقیاس بوده است )از آغاز 

انقلاب صنعتی تا به امروز(.
اهمیت کار در منزل در قالب مشاغل خانگی 
به علت مزایای فراوانی که دارد بیشتر از 
سایر فعالیت ها به نظر می رسد. بعنوان مثال:
- در کشور آمریکا بیش از ۳۸ میلیون شغل 
خانگی وجود دارند که کارآفرینان در منزل 

کار می کنند.
خانگی جدید  یک شغل  ثانیه  هر ۱۲   -

اضافه می شود.

- آمار موفقیت مشاغل خانگی در کشور 
آمریکا در سه سال اول فعالیت شان، %۷۰ 
به  کارآفرینی  برای  که  حالی  در  است 

شیوه های معمول، ۳۰% می باشد.
- مشاغل خانگی به تنهایی سالانه بیش از 
۴۲۷ میلیارد دلار درآمد تولید می کنند! 
)مقایسه کنید با درآمد کل دولت از فروش 

نفت و تمام سرفصل های درآمدی دیگر(.

کارآفرین  یک  به  شدن  تبدیل  برای 
خانگی، در چه نوع مشاغلی می توان 

فعالیت داشت؟ 
اگر قصد دارید به عنوان شغل تمام وقت 
انتخاب  را  )فریلنسینگ(  آزادکاری  خود، 
کنید یا فقط به دنبال درآمد اضافی پاره وقت 
هستید؛ انتخاب حرفه مناسب نقش اساسی 
دارد. شما نه تنها به دنبال شغلی هستید 
که از انجام آن لذت ببرید، بلکه می خواهید 
پول خوبی نیز از این راه کسب کنید. برخی 

از انواع شغل های خانگی نوین عبارتند از:
مشتریان  خدمات  پشتیبانی  مسئول   -
بزرگی  شرکت های  فنی  پشتبان  )مانند 
همچون اپل، مایکروسافت، دیجی کالا و ...(

- مشاور روابط عمومی
- بازاریابی برای فروشگاههای اینترنتی

- تولیدکننده صنایع دستی
مانند  کشورهایی  )در  تلفنی  منشی    -
در  کار  و  کسب  یک  این  هندوستان 
سطح بین المللی است تا جایی که برخی 
به  مربوط  امور  آمریکایی  شرکت های 
بسیاری  در  را  خود  تلفنی  پاسخگویی 
هند  در  افرادی  به  روز  شبانه  ساعات  از 

برونسپاری کرده اند(
- آوانویسی )گوش کردن به فایل های صوتی 

در زمینه های گوناگون و نوشتن متن آنها(
کارت  طراحی  لوگو،  )طراحی  تصویرگر   -
ویزیت، طراحی بنر، طراحی اینفوگرافیک و ...(

- هماهنگ کننده شبکه های اجتماعی
وبلاگ ها،  برای  محتوا  تولیدکننده   -

وبسایت ها و شبکه های اجتماعی
- مترجم

- تولیدکننده محتوای آموزشی و تدریس از 
طریق سامانه های آموزش آنلاین

- صدا پیشه برای تیزرهای تبلیغاتی و ...
- متخصص بهینه سازی موتورهای جستجو

- متخصص امنیت اینترنت
- توسعه دهنده وب

- کارشناس خدمات حقوقی
درصد   ۳۵ اکنون  )آزادکار ها(  فریلنسرها 
می دهند.  تشکیل  را  آمریکا  کار  نیروی 
در  همواره  نیز  مختلف  شرکت های 
را  برخی کارهای خود  تلاش هستند که 
با آزادکارها همکاری  برون سپاری کرده و 
کنند. تنها کاری که باید انجام دهید، آن 
برند  یک  شده،  حوزه  این  وارد  که  است 
شخصی قوی برای خود بسازید. فرصت های 
پیش آمده را پیدا کرده و شروع به کسب 

درآمد بیشتر کنید.

آیا دولت از کارآفرینان خانگی حمایت 
می کند؟

قانون   ۱۳۸9 سال  از  عملاً  ایران  در 
خانگی  مشاغل  از  حمایت  و  ساماندهی 

حدود  حاضر  حال  در  رسید.  تصویب  به 
رشته های  عنوان  به  خانگی  شغل   ۴۰۰
شغلی دارای مجوز تایید و تصویب از ستاد 
ساماندهی مشاغل خانگی به طور رسمی 

اعلام شدند. 
مشاغل  توسعه  نوین  الگوی  ملی  طرح 
خانگی از جمله طرح های حمایتی حوزه 
اشتغال، ذیل برنامه اشتغال فراگیر است که 
با نقش آفرینی سازمان تجاری سازی فناوری 
و اشتغال دانش آموختگان )جهاددانشگاهی( 
به عنوان نهاد واسط، تسهیل گر و توسعه ای 
)آذربایجان غربی،  کشور  استان  هشت  در 
جنوبی،  خراسان  بختیاری،  چهارمحال و 
خراسان رضوی، خراسان شمالی، کردستان، 
کرمانشاه، لرستان( در حال اجرا می باشد. 
وبسایت این طرح ملی با هدف امکان ارتباط 
مستقیم با متقاضیان و راهنمایی، آموزش، 
مشاوره و استعدادسنجی آنها توسط، جهاد 
 www.inhb.ir نشانی  به  دانشگاهی 

راه اندازی شده است.
الگوی نوین مشاغل خانگی بر رشته ها و 
مشاغل نوین در حوزه ی فناوری های نرم 
و صنایع خلاق، آی تی و آی سی تی تاکید 
داشته و رشته فعالیت هایی مورد توجه قرار 
افزوده  ارزش  ایجاد  کنار  در  که  گرفته اند 
اجتماعی  عدالت  پایدار،  اشتغال  ایجاد  به 
و توجه به اقشار آسیب پذیر، کاهش فقر و 

توسعه اجتماعی کمک خواهند کرد.
در این الگو علاوه بر پیش بینی مشوق مالی 
و ارائه تسهیلات )البته با سازوکاری بسیار 
متفاوت از قبل(، برنامه ریزی دقیقی برای 
آموزش،  منطقه ای،  مزیت های  شناسایی 

مشاوره و توانمندسازی فنی و مدیریتی و در 
نهایت شناسایی شرایط بازار به صورت بسیار 
اجرای  انجام گرفته است و در طول  پویا 
و  برنامه ریزان  می شود.  دنبال  هم  طرح 
اجراکنندگان الگوی نوین نیز در پیاده سازی 
همواره  و  کرده  پرهیز  جزئی نگری  از  آن 
تلاش کرده اند با نگاهی کل نگر و سیستمی 
به دنبال فهم واقع بینانه ای از شرایط موجود 
و ارائه راهکار و طرحی عملیاتی به منظور 

ایجاد اشتغال پایدار باشند.
توسعه  نوین  الگوی  ملی  طرح  براساس 
می خواهند  که  افرادی  خانگی،  مشاغل 
در  روستایی  اشتغال  تسهیلات  از 
زیرمجموعه های مشاغل خانگی )تسهیلات 
بانکی ۲۰ میلیونی که از سهم ۱۰ درصدی 
تسهیلات اشتغال روستایی برای حمایت از 
مشاغل خانگی در نظر گرفته شده است( 
استفاده کنند باید مجوز مشاغل خانگی را 

داشته باشند.
در کنار حمایت های مختلف وزارت تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی از کارآفرینان خانگی، 

برخی صندوق های مالی نظیر:
- صندوق کارآفرینی امید

- صندوق سرمایه گذاری تعاون
- صندوق مهر امام رضا)ع(

- و ... 
این  به  مالی  تسهیلات  ارائه  حال  در  نیز 
دسته از کارآفرینان می باشند و علاقمندان 
به دریافت تسهیلات اشتغال زایی می توانند 
از تسهیلات  این صندوق ها  به  با مراجعه 
کم بهره مشاغل روستایی و خانگی استفاده 

نمایند.

 »دنیای هوادار« از مشکل کلیشه ای دانش آموختگان دانشگاهی و جوانان کشور گزارش می دهد؛

»مشاغل خانگی« راهکار موثر برون رفت از چالش عمیق بیکاری 

علی قوامی

نمودار مقایسه ای نرخ )درصد( بیکاری جمعیت ده ساله و بیشتر در 
استان تهران و کل کشور )به تفکیک جنسیت(

ماخذ: اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تهران که برگرفته از اطلاعات حاصل از 
سرشماری نفوس و مسکن در سال 1395 مرکز آمار ایران
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ورزشی

وضعیت قرمز در اردوی آبی؛ 
چنددستگی!

برای دستیابی به موفقیت باید عوامل گوناگونی دست به دست 
هم دهند تا یک هدف به نتیجه و سرانجام برسد. از آخرین 
سال  پنج  حدود  برتر  لیگ  در  تهران  استقلال  قهرمانی 
می گذرد و هواداران پرشور این تیم در این سال ها شاهد 
درخشش و اوج گیری رقیب سنتی شان بوده اند. قهرمانی 
در جام حذفی فصل قبل و عملکرد قابل قبول وینفرد شفر، 
اما آنها در  استقلالی ها را به لیگ هجدهم امیدوار کرد؛ 
نیم فصل اول چند امتیازی از رقبای اصلی شان جا ماندند. 
جذب چند مهره خارجی و کسب چند نتیجه قابل قبول، 
دوباره امید را به اردوی آبی ها بازگرداند ولی شکست برابر 
تراکتورسازی آب سردی بود بر پیکره استقلال. انتقادها 
به اوج خود رسید و همه نگاه ها به سمت داخل زمین و 
بازیکنان رفت اما آیا دیگر عوامل برای موفقیت آبی ها فراهم 
است؟ پاسخ قطعا منفی خواهد بود. کافی است نگاهی گذرا 

به رسانه های مکتوب و مجازی بیندازید.
وینفرد شفر و علی خطیر مشکل شان را عیان کرده اند. آقای 
سرمربی به جای تمرکز روی کار مربیگری و رفع و رجوع 
مشکلات فنی تیمش، به معاون باشگاه حمله می کند و مدعی 
می شود خطیر خواهان برکناری او بوده است.  در سوی دیگر 
بازیکنان باتجربه و ملی پوش تیم ازجمله روزبه چشمی و پژمان 
منتظری حملات شدیدی را متوجه باشگاه و مدیریت  و شرایط 
را وخیم توصیف می کنند و می گویند فتحی اگر نمی تواند 
مدیریت کند، برود! استقلال مدتی است زمین تمرین ندارد و 

این از عجایب تیم پرطرفدار پایتخت به حساب می آید.
منتظری درباره مشکلات تیم گفت: »تمام امکانات اولیه 
مثل زمین تمرین را نداریم. مثل بینوایان از این زمین به 
آن زمین جابه جا می شویم و گوش شنوایی وجود ندارد. 
زمین تمرینی، رختکن و... مشکل دارد. وقتی اردوی تیم ملی 
بودم متوجه شدم اکثر بچه ها سرماخورده هستند و پنج، 
شش جلسه تمرین را از دست دادند. چرا؟ به این خاطر 
که زمین پژوهشگاه دوش ندارد و بازیکن مجبور است بعد 
از تمرین با بدن خیس و عرق کرده داخل ماشین بنشینند 
و سرما بخورند. کسی پاسخگو نیست و نمی دانیم از چه 
کسی سوال کنیم. بازیکنان دیگر با هم بحث می کنند و 
این شرایط خوب نیست. آیا کسی منتظر است بازیکنان 
مقابل دوربین بیایند و گریه کنند و بگویند استقلال مظلوم 
واقع شده است؟ خیر، بازیکنان ما اهل گریه جلوی دوربین 
نیستند و می ایستند و می جنگند. دل مان به هواداران گرم 
است. بازیکنان با سیلی صورت خود را سرخ نگه می دارند. 

ظاهرا مسئولان هم با یکدیگر مشکل دارند.«
صحبت های چشمی هم محتوایی شبیه به اعتراضات شماره 
۳۳ تیم داشت. او با کنایه گفت: »نمی دانیم چند معاون 
بروند.«  را حل کنند،  نمی توانند مشکلات  اگر  اما  داریم 
مدافع آبی ها همچنین بیان داشت: »ما همه مشکلات را به 
فتحی گفته ایم، آنها مدام می گویند در حال تلاش هستیم 
که مشکلات برطرف شود. من هم می توانم بیایم در جمع 
بازیکنان و بگویم مشکلات را حل می کنیم یا مشکلات حل 
شد. خروجی این صحبت ها کجاست. خروجی این تلاش ها 
چه بوده است. من هم می توانم بگویم در حال تلاش هستم؛ 
اما وقتی اتفاق مثبتی برای تیم نمی افتد چه فایده ای دارد.«

باید دید در این شرایط نابسامان و چنددستگی به وجود 
آمده، آیا استقلال می تواند در کورس قهرمانی با تیم های 
سپاهان، پرسپولیس، پدیده و تراکتورسازی باقی بماند و در 
طرف دیگر با حریفان قدرتمندی چون الهلال عربستان، 
الدحیل قطر و العین امارات برای رسیدن به مرحله دوم 

رقابت های لیگ قهرمانان آسیا پنجه درپنجه شود یا خیر.

دریچه

که صحبت های سرپرست  حالی  در 
سازمان لیگ والیبال مبنی بر سقوط 
والیبال  لیگ دسته یک  به  تیم  سه 
حالا  داشته،  پی  در  را  حاشیه هایی 
برتر در  از عدم برگزاری لیگ  حرف 

سال آینده مطرح شده است.
هوادار«،دور  »دنیای  گزارش  به 
برگشت رقابت های لیگ برتر والیبال 
به پایان رسید و تکلیف ۸ تیم حاضر 
در مرحله پلی آف مشخص شد. تیم 
های شهرداری ورامین، پیکان تهران، 
خاتم اردکان، سایپا تهران، شهرداری 
گنبد، فولاد سیرجان، پیام مشهد و 
کاله مازندران ۸ تیم حاضر در مرحله 
پلی آف هستند و قرار است مرحله 

نخست پلی آف از اول اسفندماه آغاز 
شود.

منوچهر پورحسن، سرپرست سازمان 
لیگ والیبال اخیرا در مصاحبه ای با 
سایت رسمی فدراسیون والیبال گفت: 
سه تیم از لیگ برتر به لیگ دسته 
اول سقوط خواهند کرد که تیم های 
شهرداری ارومیه، عقاب نهاجا و دورنا 
این  به  تیم هستند.  این سه  ارومیه 
ترتیب لیگ ۱۰ تیمی می شود و با 
حضور دو تیم از لیگ یک، لیگ ۱۲ 

تیمی خواهد شد.
پورحسن در حالی از سقوط سه تیم 
به دسته یک خبر داد که طبق آیین 
نامه سازمان لیگ در سال 9۷ دو تیم 

آخر رقابت های لیگ  برتر به دسته یک 
سقوط می کنند!

پس از صحبت های سرپرست سازمان 
این سوال مطرح می شود که  لیگ 
نامه  آیین  در  که  حالی  در  چگونه 
سازمان لیگ ذکر شده است دو تیم 
خواهند  سقوط  یک  دسته  به  آخر 
کرد اما سرپرست خبر از سقوط سه 
تیم می دهد؟ پس از پیگیری های 
خبرنگار مهر برای رسیدن به پاسخ 
این سئوال بحث های دیگری از سوی 
بعضی از مسئولان فدراسیون مطرح 
شد. فدراسیون والیبال گویا برای سال 
آینده راهکارهایی را مدنظر دارد که از 
آن جمله می توان به عدم برگزاری 
مسابقات لیگ اشاره کرد! از آنجایی که 
تیم ملی والیبال ایران تا آبان ماه سال 
9۸ درگیر مسابقات متعددی است و 
سال شلوغی در عرصه ملی در پیش 
است، احتمال دارد مسابقات لیگ اصلا 

برگزار نشود.
والیبال  پیشکسوت  محمودی  بهنام 
عدم  و  زنی  گمانه  این  درباره  ایران 
این  لیگ گفت:  رقابت های  برگزاری 
بحث ها کاملا غلط است. به اعتقاد من 
لیگ باید برگزار شود، اگر فدراسیون 
حرفه ای است قطعا مسابقات لیگ 

باید برگزار شود. گناه بازیکنان چیست 
که نباید در لیگ شرکت کنند آنها 
زندگی خود را از طریق لیگ تامین 
می کنند. کارشناسان فدراسیون دقت 
کنند، رقابت های لیگ برای خانواده 

والیبال نیاز مبرم است.
لیگ  مربیان  از  یکی  شهنازی  ناصر 
عدم  احتمال  درباره  نیز،  برتری 
گفت:  برتر  لیگ  مسابقات  برگزاری 
مسابقات  و  ای  حرفه  ورزش  حیات 
اگر  است.  قانونمند  صورت  به  لیگ 
اجازه دهند مطمئنا سال آینده شاهد 
لیگ بهتر و قانونمندی خواهیم بود. 
اصلا نباید به عدم برگزاری مسابقات 
لیگ حتی فکر کنیم. وجود مسابقات 
لیگ است که به تیم ملی کمک می 
کنند و استعدادهای جذب و شناسایی 

می شوند.
فدراسیون  تصمیم  دید  باید  حال 
راه  ادامه  در  لیگ  سازمان  و  والیبال 
که  در حالی  آیا  بود،  چگونه خواهد 
در آیین نامه سازمان لیگ ذکر شده 
دو تیم آخر به دسته یک سقوط می 
کند این بند اصلاح می شود یا خیر و 
یا اینکه طبق گمانه زنی ها فدراسیون 
به دلیل تراکم رقابت های تیم ملی در 
سال آینده تصمیم به عدم برگزاری 

مسابقات لیگ می گیرد؟

به دلیل تراکم مسابقات ملی؛

راهکار عجیب فدراسیون والیبال

اسکی  پوش  ملی  صید  سیدستار 
ایران گفت: با ۸۰ درصد آمادگی به 
اتریش  جهان  قهرمانی  رقابت های 
می روم و امیدوارم بتوانم نتیجه خوبی 

کسب کنم.
به گزارش »دنیای هوادار«، سید ستار 
صید المپین رشته اسکی صحرانوردی 
در مراسم بدرقه تیم ملی اعزامی به 
قهرمانی جهان در گفتگو با خبرنگار 
مهر گفت: با توجه به اینکه از ابتدای 
فصل تحولاتی در فدراسیون اسکی 
داشتیم با ۸۰ درصد آمادگی به این 
رقابتها اعزام می شویم و امیدواریم 

بتوانیم نتیجه خوبی کسب کنیم.
وی افزود: تنها پیست امامزاده هاشم 

اسکی  رقابتهای  برگزاری  شرایط 
های  پیست  و  دارد  را  صحرانوردی 
شمشک و دیزین و دربندسر مناسب 
و  رفت  این  نیستند.  صحرانوردی 
آمدهای متوالی برای حضور در تنها 
پیست تخصصی، ورزشکاران را خسته 
می کند و امیدوارم در آینده مسئولان 

فکری به حال این موضوع کنند.
در  که  سالهاست  داد:  ادامه  صید 
کشورمان اولین رشته اسکی، آلپاین 
است و تا به امروز نگاه ها به اسکی 
نبوده  ویژه  چندان  صحرانوردی 
است.  مدت کوتاهی است که مهدی 
کمیته  مسئولیت  کیادربندسری 
صحرانوردی را بر عهده گرفته و خیلی 

به این رشته و توسعه آن علاقه مند 
است و برایمان سنگ تمام گذاشت. 
امیدواریم با تلاش و برنامه ریزی که 
آینده  بینیم در سالهای  از وی می 
اتفاقات خوبی در اسکی صحرانوردی 

بیفتد.
باسابقه اسکی تصریح کرد:  المپین 
در  سختی  بسیار  کار  درصد  صد 
رقابتهای قهرمانی جهان داریم. ما می 
بایست با حضور در رقابتهای مختلف 

امتیاز جهانی خود را بالا می بردیم. 
من پوینت ۷۰ را داشتم و به خاطر 
بین  رقابتهای  در  نتوانستم  اینکه 
دست  از  پوئن  کنم  شرکت  المللی 
دادم. البته کیادربندسری پیگیر است 
و به دنبال شرکت ما در مسابقات مهم 
بین المللی است که از همین جا از 
وی تشکر می کنم و امیدوارم نتیجه 
جهان  قهرمانی  رقابتهای  در  خوبی 

کسب کنیم.

ملی پوش البرزی اسکی:

با ۸۰ درصد آمادگی به 
اتریش می روم

سهراب مرادی در جام فجر که گزینشی المپیک 
است، شرکت می کند اما وزنه نمی زند.

به گزارش »دنیای هوادار«، سهراب مرادی از ناحیه 
کمر دچار مصدومیت شده اما برای اینکه جام فجر 
وزنه برداری که گزینشی المپیک ۲۰۲۰ است را از 
دست ندهد، قرار است در این مسابقات وزن کشی 

کند.
برنامه کادرفنی تیم ملی وزنه برداری این است که 

این وزنه بردار در جام فجر شرکت کند اما وزنه نزند.
مرادی در این مسابقات وزن کشی می کند اما روی 
دومین  می تواند  صورت  این  در  و  نمی رود  تخته 

مسابقه گزینشی المپیک خود را پشت سر بگذارد.
اولین گزینشی او مسابقات جهانی ۲۰۱۸ بود که 
در آن مسابقات مدال طلا گرفت. این وزنه بردار هم 
اکنون به دنبال درمان خود است تا هر چه سریع تر 

به تمرینات برگردد.

هر وزنه بردار برای حضور در المپیک باید 6 مسابقه 
گزینشی المپیک را پشت سر بگذارد و در واقع آماده 
دادن تست دوپینگ در این رقابتها باشد، که مرادی 
با احتساب جام فجر دومین مسابقه گزینشی خود را 
هم پشت سر می گذارد. ایلیا ایلین وزنه بردار شاخص 
قطر  و  جهانی ۲۰۱۸  مسابقات  در  نیز  قزاقستان 
کاپ نیز وزن کشی کرد اما مسابقه نداد تا او هم دو 

گزینشی المپیک را پشت سر گذاشته باشد.

حضور سهراب مرادی در جام فجر اما بدون وزنه زدن
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نتوانسته  پرسپولیس  جدید  مهاجم 
رضایت هواداران و کارشناسان فوتبال 
را برآورده کند و باید دید در هفته 
چه  کروات  مهاجم  این  آینده  های 

عملکردی را خواهد دشات.
ماریو  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
استقلال  با  بازی  در  بودیمیر 
حضورش  نخستین  خوزستان 
تجربه  را  پرسپولیس  ترکیب  در 
او  برای  اصلا  که  تجربه ای  کرد؛ 
موفقیت آمیز نبود. البته برانکو سعی 
بازی  از  بعد  کرد در نشست خبری 
برای مهاجم هموطنش ارزش آفرینی 
کند. او گفت بودیمیر روی گل دوم 
پرسپولیس توانسته مدافعان حریف را 
به خودش جلب کند، کاری که روی 
گل کامیابی نیا به فولاد هم از بودیمیر 

دیده بودیم. بازبینی تصاویر تلویزیونی 
نشان می دهد حق با برانکو است، اما 
پرسپولیس هم  قطعا خود سرمربی 
می داند انتظارات از این بازیکن بسیار 
بیش از این است. او به جای گادوین 
منشایی جذب شده که با وجود آمار 
پایین گلزنی اش به هر حال عملکرد 
مؤثری داشت. کف توفعات از ماریو 
این است که حداقل به اندازه منشا 
حداقل  اتفاق  این  اما  باشد،  اثرگذار 
در بازی با استقلال خوزستان هرگز 

رخ نداد.
همه اینها را نوشتیم تا روشن شود 
بودیمیر  پنجشنبه  عصر  عملکرد 
کوچک ترین جای دفاعی نداشت، اما 
آیا واقعا می شود یک بازیکن را فقط 
با یک بازی قضاوت کرد؟ درست از 

پایان  سوت  در  شدن  دمیده  لحظه 
مسابقه با استقلال خوزستان انتظار 
می رفت صفی از پیشکسوتان همیشه 
در صحنه پرسپولیس تشکیل شود و 
آنها علیه بودیمیر موضع بگیرند. البته 
مثل  افرادی  تصور می شد سر صف 
مرتضی فنونی زاده یا حمید درخشان 
قرار داشته باشند اما در کمال شگفتی 
این جواد منافی بود که زنبیل گذاشته 
بود! جناب منافی ساعاتی بعد از بازی 
معنادار گفته  و  دوپهلو  در جمله ای 
است: »فقط خدا می داند چرا منشا را 
رد کردند و بودیمیر را آوردند.« حتما 
نیازی نیست آقای منافی ابعاد پنهانی 
جمله اش را برای مخاطبان بشکافد. 
می گوید،  چه  او  می فهمیم  ما  همه 
بودیمیر و  ارزیابی  برای  واقعا  آیا  اما 
زدن اتهام احتمالی به برانکو خیلی 
زود نیست؟ کجای دنیا فوتبالیست 
قضاوت  بازی  9۰دقیقه  با  فقط  را 
می کنند؟ این چه عطشی است که 
انتقاد کردن داریم و  ایرانی ها در  ما 
از  را  سبقت  گوی  تلاشیم  در  دائم 
نمی دهیم  اجازه  چرا  برباییم؟  هم 
تا داوری های مان  بگذرد  کمی زمان 

عادلانه تر و به دردبخورتر باشد؟
بودیمیر  که  خطری  بزرگ ترین 
شتاب  همین  می کند،  تهدید  را 
برای  ایران  فوتبال  اهالی  حیرت آور 
قضاوت کردن است؛ اینکه او را هم 

مثل اوکراینی ها چنان از روز اول در 
نشان  فرصت  اصلا  که  بکوبند  هم 
نکند.  پیدا  را  توانایی هایش  دادن 
البته که یانسکی و پریموف چندان 
تحفه ای نبودند اما سیستمی که ما 
در قبال امثال آنها یا حتی نیومایر و 
الحاجی گرو در پیش گرفته ایم طوری 
است که اگر این بازیکنان ۲۰درصد 
توانایی هم داشته باشند، دیگر امکان 
بروز دادن آن را پیدا نمی کنند. تنها 
رهاورد این سنت برای فوتبال ایران 
بدون  خارجی  بازیکن  که  است  آن 
کار، پولش را می گیرد و می رود. قطعا 
وسواس در انتخاب بازیکن مهم ترین 
این  وقتی  حداقل  اما  است  مسئله 
نفرات آمده اند و دارند دلار می گیرند، 
باید کمی هم مدارا کرد تا اگر چیزی 
در چنته دارند رو کنند. بودیمیر هم 
انتقادات هول  این  بند  از  بتواند  اگر 
هولکی نجات پیدا کند، نصف بیشتر 
راه را رفته است. فقط یک نکته برای 
9۰دقیقه  نخستین  از  بعد  که  آنها 
دارند خون مهاجم کروات پرسپولیس 
را می ریزند؛ بودیمیر از دیناموزاگرب 
آمده، یعنی تیمی که صادق محرمی 
سال  یک  الان  استعداد  همه  آن  با 
است به نیمکتش چسبیده و فقط در 
جام حذفی فرصت بازی پیدا می کند. 
۴هفته دندان سر جگر بگذارید، بعد 

اگر جواب نداد رسما خفه اش کنید!

بزرگ ترین خطربرای مهاجم جدید؛

بودیمیر و پروژه اوکراینی سازی

مهاجم سنگالی در راه آبادان
تیم صنعت نفت آبادان در ادامه برنامه های نقل و انتقالاتی 

اش قصد دارد یک مهاجم آفریقایی را به خدمت بگیرد.
به گزارش »دنیای هوادار«،صنعت نفت آبادان در دور برگشت 
رقابت های لیگ برتر از سه بازی دو تساوی و یک شکست به 
دست آورده و اکنون با ۱۸ امتیاز در رده یازدهم قرار دارد. 
آبادانی ها البته در بازی های دور برگشت توانستند سپاهان 
و پدیده دو مدعی اصلی قهرمانی را متوقف کنند هرچند در 

بازی حساس و نزدیک با ماشین سازی شکست خوردند.
با توجه به رقابت نزدیکی که در رده های حداقل شش 
تیم در جدول رده بندی برای کسب رتبه های بهتر و فرار 
از منطقه خطر وجود دارد پائولو سرجیو سرمربی پرتغالی 
تیم صنعت نفت قصد دارد تیمش را با جذب یک مهاجم 
خارجی تقویت کند.  این مهاجم که اهل کشور سنگال است 
به زودی به ایران خواهد آمد تا مذاکرات نهایی را با مسئولان 

باشگاه صنعت نفت انجام بدهد.

ایران - ترکمنستان؛
اولین گام در مسیر المپیک

برنامه گروه های ۱۱ گانه مرحله نخست از دور مقدماتی 
المپیک ۲۰۲۰ توکیو در سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا 

قرار گرفت.
به گزارش »دنیای هوادار«، در وب سایت AFC برنامه کلیه 
مسابقات ۱۱ گروه دور اول از مرحله مقدماتی بازی های 
قهرمانی زیر ۲۳ سال آسیا قرار گرفته که رقابت های انتخابی 
فوتبال المپیک ۲۰۲۰ به شمار می رود. در این برنامه ساعت 
و تاریخ کلیه مسابقات ازجمله بازی های گروه سوم رقابت ها 
با حضور ایران، عراق، یمن و ترکمستان اعلام شده،  همچنین 
نام ورزشگاه پاس به عنوان میزبان این رقابت ها دیده می شود.

بازی رقابت های گروه سوم روز دوم فروردین  نخستین 
ساعت ۱۵:۴۵ دقیقه بین تیم های عراق و یمن برگزار 
خواهد شد هم چنین تیم المپیک ایران ساعت ۱۸:۴۵ 

دقیقه برابر ترکمنستان به میدان می رود.
در پایان رقابت های مرحله گروهی ، ۱۵ تیم برتر شامل 
۱۱ تیم صدرنشین گروه ها به همراه ۴ تیم برتر دوم در 
کنار تایلند، که میزبان رقابت های دور نهایی است قرار می 
گیرند تا در مرحله نهایی بازی ها، مسابقات در ۴ گروه ۴ 
تیمی و با حضور ۱6 تیم در بانکوک برگزار شود. ۳ تیم برتر 
مسابقات قهرمانی زیر ۲۳ سال آسیا در تایلند جواز صعود 
به رقابت های المپیک ۲۰۲۰ توکیو را کسب خواهند کرد.

شب سرنوشت ساز ایرانی ها
در دوحه

تا پلی آف نهایی لیگ قهرمانان و  در فاصله یک روز 
رویارویی نماینده های ایران و قطر، روزنامه های امروز 
دوحه با تیترهای حماسی به استقبال این بازی ها رفتند.

به گزارش »دنیای هوادار«، امشب در دو ورزشگاه مختلف 
دوحه جنگ های دیدنی بین نماینده های ایران و قطر 
رقم می خورد تا دو کشور بر تعداد سهمیه های خود در 
این فصل از معتبرترین تورنمنت فوتبال آسیا اضافه کنند.

الغرافه به مصاف ذوب آهن می رود و الریان با ستاره های 
گران قیمتی که به خدمت گرفته از سایپا و علی دایی 
پذیرایی خواهد کرد. در آستانه شب سرنوشت ساز دوحه 
روزنامه العرب به عنوان یکی از پرتیراژترین روزنامه های 
این کشور صفحه اول خود را به حواشی این دو بازی 
اختصاص داد و با منتشر کردن تصویری از ستاره های 

تاثیرگذار دو تیم از رویاهای بزرگ قطری ها نوشت.
العرب با اشاره به این که دوحه به خوبی از دو نماینده ایران 
در این روزها میزبانی کرده است مدعی شد از فردا شب 
الریان و الغرافه با ستاره هایی همچون ریواس ونزوئلایی و 
مهدی طارمی ایرانی وارد فصل جدید لیگ قهرمانان می 

شوند تا رویاهای بزرگ خود در آسیا را دنبال کنند. 

خبر

پوش  ملی  بازیکن  دو  یکشنبه  روز 
استقلال در حاشیه تمرین این تیم با 
صراحت پرده از بسیاری از مشکلات 
که  مشکلاتی  برداشتند؛  تیمشان 
سال گذشته مجتبی جباری به آن 

اذعان کرده بود.
به گزارش »دنیای هوادار«، تمرین 
یکشنبه تیم استقلال پر بود از خبر، 
مصاحبه و اتفاقاتی که باعث شگفت 
زدگی مخاطبان رسانه های ورزشی 

شد. 
آبی پوشان که بعد از شکست مقابل 
تراکتورسازی با بحران تازه ای مواجه 

شده بودند، روز گذشته تعمدا تمرین 
را از پشت درهای بسته خارج کردند 
تا حرف دلشان توسط نماینده های 
گوش  به  رسانه ها  طریق  از  و  آنها 

هوادارانشان برسد.
روزبه  که  دهنده ای  تکان  حرفهای 
چشمی و پژمان منتظری در جمع 
برای  گرچه  گفتند،  خبرنگاران 
بازیکنان این تیم و افرادی که به این 
حوزه اشراف داشتند تازگی نداشت، 
اما باعث بهت و حیرت هواداران و 

مخاطبان عام فوتبال شد.
چشمی و منتظری با پرده برداری از 

مشکلات عجیبی که استقلال با آن 
مواجه است دریچه تازه ای از مصائب 

آبی پوشان را باز کردند.
از  انتقادات  و  حرف ها  این  گرچه 
سوی  از  باشگاه  مدیران  و  شرایط 
اصل  اما  شد،  عنوان  تازه ای  افراد 

حرفها تازگی نداشت. 
به  جباری  مجتبی  گذشته  فصل 
محیط  در  و  رسانه ها  از چشم  دور 
دربسته رختکن مشابه همین حرفها 
را شاید با ادبیاتی تندتر به سید رضا 
استقلال  وقت  مدیرعامل  افتخاری 
شود  می  گفته  که  حرفهایی  زد. 

نقطه شروع اختلاف بین افتخاری و 
جباری بود و در نهایت منجر به کنار 
»هشت  همیشگی  شدن  گذاشته 

شاکی« از جمع آبی پوشان شد.
امروز که بیش از یک سال از انتقاد 
بسته(  درهای  )پشت  جباری  تند 
استقلال  در  جباری  نه  می گذرد، 
هست و نه افتخاری، اما آن مشکلات 
با همان قوت در این تیم باقی مانده 
در  گویی  شود  مشخص  تا  است 
استقلال مشکلات از بین نمی روند و 
تنها از گروهی به گروه دیگر منتقل 

می شوند.

آدم ها رفتند، مشکلات باقی ماند؛

تکرار حرف های  سال گذشته مجتبی جباری
توسط  چشمی و منتظری
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با  را  ایران  والیبال  برتر  لیگ  ناف  انگار 
های  جنگ  از  بعد  اند،  بریده  حاشیه 
زرگری که طول فصول مختلف مسابقات 
سراسری را در بر گرفته بود، هفته ۲۵ 
لیگ امسال دیگر نور علی نور بود و گل 
باخت های  آراسته شد،  به سبزه  بود و 

مصلحتی در آستانه پلی آف انگار به مذاق 
بعضی ها خوش نیامده است، در صورتی 
که این پروژه یعنی شکست خود خواسته 
از دو هفته پیش آغاز شده بود اما در این 
باخت سایپا مقابل شهرداری  بین فقط 
ارومیه که البته تابلو هم بود، سوژه عمده 
ذخیره  بازیکنان  با  کاله  آنکه  حال  شد 
را  لیگ  تیم صدرنشین  ورامین  در  اش 
شکست داد، خاتم اردکان بدون شهرام 
پیکان  و  رفت  سیرجان  به  محمودی 
تیم دوم جدول هم به تیم قعر جدولی 
شهروند اراک باخت، از والیبال حرفه ای 
ما فقط همین ادا و ادعاها را آموخته ایم، 
بدآموزی که از چند سال پیش در والیبال 

و اتفاقا از رفتار برخی ملی پوشان ما آغاز 
به عنوان دیدگاه حرفه  امروز  بود،  شده 
ی مقابل چشمان جامعه مودب و متین 
والیبال علم می شود، متاسفانه در جامعه 
تیمداری این رشته نجیب به تدریج شاهد 
سقوط اصول اخلاقی هستیم و با روندی 
بدون  فدراسیون  در  جاریه  اوضاع  که 
رئیس پیش می رود، باید افسوس سال 
علی  خورد،  را  پارسال  از  دریغ  سال  به 
ایحال اگرچه ایستگاه منتهی به دیدارهای 
حذفی لیگ برتر همه چیز گل و بلبل 
و سمبل بوده ولی هشدار می دهیم که 
دعوای اصلی تازه آغاز می شود و سازمان 
لیگ و کمیته داوران از هم اکنون به فکر 

داوری  های  زوج  انتخاب  و  ویدئو چک 
مالی  ماست  نه   - قاطع  ناظران  و  توانا 
کن باشند و سرمربی تیم ملی که بعد از 
استراحتی طولانی قدم رنجه فرموده و به 

ایران آمده است نیز اعلام کند که مربی و 
بازیکن خطا کار و بد اخلاق در تیم ملی 
جایی نخواهد داشت که البته می دانیم 

این یکی دیگر خواهش بی جاست؟!

شاگردان برانکو با برتری مقابل پدیده در 
ضربات پنالتی، حریف سپاهان در مرحله 

نیمه نهایی جام حذفی شدند.
پرسپولیس که در دو بازی این فصل لیگ 
برتر موفق به برتری مقابل پدیده شده بود، 
امشب در دیدار مرحله یک چهارم نهایی 
شاگردان  برابر  دشواری  کار  حذفی  جام 
نتوانست  بار  این  ولی  گل محمدی داشت 
در جریان 9۰ دقیقه و وقت های اضافه به 
پیروزی دست پیدا کند تا ضربات پنالتی 

تعیین کننده تیم برنده این دیدار باشد.
بعد از آنکه بازی با گل های محمدمهدی 
شایان  و  پدیده  برای  مهدی خانی)۱۲( 
تساوی  به  پرسپولیس  برای  مصلح)۲۰( 
رفت،  پنالتی  ضربات  به  و  شد  کشیده 
عمل  بهتر  پنالتی ها  در  برانکو  شاگردان 
کردند و از پنج فرصتی که داشتند، ۳ توپ 
را تبدیل به گل کردند تا در مقابل تنها یک 
گل پدیده در چهار پنالتی ای که داشت، به 
مرحله نیمه نهایی جام حذفی صعود کنند 

نهایی  نیمه  مرحله  در  سپاهان  حریف  و 
جام حذفی شوند؛ دیداری که پس از پایان 

مسابقات لیگ هجدهم برگزار خواهد شد!
ضربات پنالتی

پرسپولیس صفر - پدیده صفر: شوت بشار 
رسن به بدترین شکل ممکن زده شد و با 
فاصله زیاد از بالای دروازه پدیده به بیرون 

رفت.
پرسپولیس صفر - پدیده ۱ : در حالی که 
بیرانوند به سمت راست دروازه شیرجه زده 

بود، ضربه زمینی برزای برخلاف جهت او 
تبدیل به گل شد.

پرسپولیس ۱ - پدیده ۱ : شوت نوراللهی 
جهت  برخلاف  و  دروازه  راست  سمت  به 

فراهانی رفت و وارد دروازه شد.
پرسپولیس ۱ - پدیده ۱ : شوت ریگی دقت 
لازم را نداشت و در شرایطی که بیرانوند به 
سمت چپ شیرجه زده بود، از روی تیرک 

عمودی دروازه پرسپولیس راهی اوت شد.
پرسپولیس ۲ - پدیده ۱ : پنالتی بودیمیر 
به مرکز دروازه تبدیل به گل شد و فراهانی 

نتوانست توپ را مهار کند.
پرسپولیس ۲ - پدیده ۱ : باز هم در حالی 
که بیرانوند به سمت راست دروازه شیرجه 

زده بود،شوت مرادمند مثل ریگی از بالای 
دروازه به اوت رفت.

پرسپولیس ۲ - پدیده ۱ : شوت بغل پای 
مهدی شیری به سمت راست و بالای دروازه 

به اوت رفت و حاصلی به همراه نداشت.
پرسپولیس ۲ - پدیده ۱ : علی نعمتی بعد از 
دو مکث، ضربه بدی به توپ زد تا بیرانوند با 
شیرجه به سمت راست دروازه توپ را مهار 

کند.
پرسپولیس ۳ - پدیده ۱ : ضربه چیپ علی 
علیپور به زیباترین شکل ممکن زده شد و 
در حالی که فراهانی به سمت راست دروازه 
شیرجه رفته بود، گل سوم پرسپولیس در 

ضربات پنالتی را رقم زد.

خواهش بی جا از سرمربی تیم ملی...

گل و بلبل در لیگ برتر والیبال

هت تریک »پروفسور« مقابل »یحیی« 

رهسپار اصفهان با چیپِ علیپور

پوریا  حمیدی

بهروز یاری را جامعه گوش شکسته خوب 
می شناسند. عنواندار جهان و آسیا که فراز و 
فرود زیادی را در زندگی تجربه کرده، عده ای 
او را یکی از بهترین های کشتی می دانند که 
در جهان ورزش به حق واقعی خود نرسید 
و گروهی هم بر وی خرده می گیرند که اگر 
این قهرمان شاخص در مسیر معمولی گام 

برداشته بود می توانست  به محبوبیتی فراتر 
از آنچه که اکنون دارد دست پیدا کند.

با تمام این احوال ملی پوش اسبق اهل کرج 
علی رغم ویژگی های نیک و بد اکنون در 
دوران میان سالی بدون لکنت زبا، صریح و 
دلنشین سخن می گوید. سخنانی که ممکن 
است خواب برخی از نامزدهای احراز ریاست 

فدراسیون کشتی را آشفته کند.

از گزند زبان من در امان نخواهند بود
به صراحت اعلام می کنم هرکس سکان 
هدایت آینده فدراسیون کشتی را در دست 
بگیرد از زیر تیغ نقد من رهایی نخواهد یافت. 
رییس آینده فدراسیون  نباید افراد قدکوتاه 

را به فدراسیون راه دهد. منظورم از قد کوتاه 
کسانی هستند که خود محور، بی برنامه و 
متکی به ابزار  غیر متعارف جهت ماندن در 
پست خود هستند.آنان که استحقاق حضور 
در مسندهای مهم را ندارند اما این جایگاه را 
اشغال کرده اند. یک نفره برابر زیاده خواهی، 
بی تدبیری و خود بزرگ بینی می ایستم 
فدراسیون  رییس  کسی  چه  نیست  .مهم 
جایگاه  و  عملکرد  توان  مهم  شد،  خواهد 
مدیریتی رییس آینده است که در صورت 

نقصان مورد نقد قرار خواهد گرفت. 
قهرمان اسبق بازی های آسیایی خاطر نشان 
کرد: بعضی ها از همان ابتدای قهرمانی تا 
به امروز  برای پیشبرد اهداف شخصی از 
امکانات دولتی بهره برده و هنوز هم دست 

بردار نیستند. 

چه  کشتی  از  ها  داده  پس  امتحان 
می خواهند؟

نمی دانم این دوستان که بعضا امتحان خود 
را پس داده اند چرا باید دوباره به کشتی ورود 

کنند؟  آنها  از جان کشتی چه می خواهند 
که دست بردار نیستند؟مشکل ما ضعف فنی 
و تاکتیکی نیست بلکه ضعف مدیریت است. 
مدیریتی که نزد برخی غرور کاذب و خود 
این نوع  بود. دود  ایجاد کرده  بینی  بزرگ 

اعمال مدیریت به چشم کشتی رفت.
وقتی یک نفر بدون در نظر گرفتن  سلسله 
مراتب با مسئولین بالا دستی درگیر می شود 
کشتی را به چالش می کشد و پیامدهای این 
بی تدبیری ها، گریبان کشتی رامی گیرد 
نمونه این رفتار را در گذشته داشتیم که باعث 

شد کشتی متحمل خسارات فراوان شود.
قبول  قابل  ویژگی های  با  رابطه  در  یاری 
مدیر آینده فدراسیون اظهار داشت: هرکس 
توانست آرای مجمع را به خود اختصاص 
باید مردمداری را سرلوحه کار خود  دهد، 
ورزش  بزرگان  دارد  معنی  چه  دهد.  قرار 
ماهها نتوانند با مسئول فدراسیون ملاقات 
کنند؟ چرا باید چهره های شاخص کشتی 
با در بسته مواجه شوند؟ متاسفانه آثار این 
دارد.  وجود  فدراسیون  در  هنوز  وضعیت 

سفره کشتی باید برای همه باز باشد وقتی 
ناله مربی حسن یزدانی به آسمان می رود 

یک جای کار اشکال دارد.
اگر کسی فدراسیون کشتی را نردبان ترقی 
خودش کند راه به جایی نخواهد برد. برخی 
برای حضور در فدراسیون سر و دست می 
شکنند باید از آنها پرسید چه چیزی در 
به  وادار  را  آنها  که  دارد  فدراسیون وجود 
حضور در فدراسیون با هر دلیل می کند؟ 
اگر مسند ریاست فدراسیون، محل خدمت 
است، نباید بعضی ها برای رسیدن به این 
جایگاه به هر کاری دست بزنند، مگر اینکه 
بخواهند این میز را نردبان ترقی خودشان 
قرار دهند، در هر حال من ایستاده ام تا این 

افراد را به نقد بکشم و افشا کنم.
عریان  قدری  اگرچه  یاری  بهروز  سخنان 
اما دور از واقعیت نیست. هنوز زمان واقعی 
ثبت نام کاندیدا ها اعلام نشده اما بی گمان 
مترصد آنند که وارد گود شوند. باید کوتاه 
زمانی تامل کنیم تا مشخص شود چه کسانی 

وارد میدان انتخابات کشتی می شوند.

بهروز یاری: 

ساکت نخواهم نشست!

 1 )1( - )3( 1 

محمدرضا کاظمی
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

7 ورزشی

ژاوی جایگزین والورده می شود
با وجود این که بارسلونا به تازگی قرارداد ارنستو والورده را تمدید کرد اما این تیم 

اسپانیایی از همین الان به دنبال انتخاب جایگزین برای سرمربی خود است. سایت 
الرای نوشت که باشگاه بارسلونا بعد از والورده تصمیم دارد که ژاوی را به عنوان 

سرمربی جدید خود انتخاب کند.

شگفتی AFC از حضور پر شور هواداران تراکتورسازی
AFC در شبکه های اجتماعی به حضور پرشور هواداران در ورزشگاه یادگار امام 

تبریز در دیدار تراکتورسازی برابر استقلال پرداخت. AFC با منتشر کردن چند 
عکس از ورزشگاه نوشت: نزدیک ۱۰۰ هزار نفر در دیدار آخر هفته لیگ برتر ایران 

که بین تراکتورسازی و استقلال برگزار شد در ورزشگاه حضور داشتند. 

ریاض: بن سلمان قصد خرید منچستریونایتد را ندارد
»ترکی الشبانه« وزیر فرهنگ و رسانه عربستان سعودی با انتشار توییتی گزارش 

های منتشر شده در خصوص پیشنهاد ۳.۸ میلیارد یورویی »محمد بن سلمان« 
ولیعهد این کشور برای خرید باشگاه منچستریونایتد را رد کرد.پیش از این بعضی 

رسانه ها از خرید سهامن باشگاه منچستر توسط بن سلمان خبر داده بودند.

بیرانوند: دوست دارم طارمی به پرسپولیس برگردد
دروازبان پرسپولیس گفت: شک نداشته باشید اگر طارمی بار دیگر در پرسپولیس 

گل زنی کند، همان بازیکن محبوب هوادارها خواهد شد. امیدوارم بعد از اتمام 
قراردادش، خودش بیاید و قرارداد ببندد! البته ما مهاجمان خیلی خوبی داریم اما 

برای تقویت تیم خیلی به مهدی طارمی نیاز داریم.

استیلی: جانشین کی روش خارجی باشد
با توجه به اینکه پیش از این آقای کارلوس کی روش، سرمربی تیم ملی فوتبال ایران 

بوده است قاعدتاً در این شرایط نشستن یک مربی ایرانی روی نیمکت تیم ملی بسیار 
سخت است. به هر حال فکر می کنم بهترین گزینه برای تیم ملی یک مربی خارجی 

است؛ کسی که بتواند با سبک فوتبال ایران همراهی داشته باشد.

کوتاه از ورزش
ایران و جهان بعضی ها داغشو دوست دارن 

پوچتینو برای یونایتد
منچستریونایتد با وجود نتایج خوبی که اوله گونار سولشر در مدت کوتاه 

حضورش در اولدترافورد گرفته، همچنان بدنبال به خدمت گرفتن یک مربی 
سرشناس و طراز اول است و به نظر می رسد گزینه نخست آنها، مائوریسیو 

پوچتینوی آرژانتینی است. 

توقع حیدری از شفر
حیدری مدت زیادی است که از ترکیب اصلی استقلال خارج شده و کمتر فرصت 

بازی پیدا می کند. این طور به نظر می رسد که او از دوران اوجش فاصله گرفته. تا 
حدی که برخی معتقدند او باید کم  کم به خداحافظی فکر کند. اما خودش نه تنها 

اصلا چنین عقیده ای ندارد بلکه مدعی بازی کردن هم هست.

حل کردن مشکل خطیر و شفر
یکی از موضوعات مطرح شده در جلسه شب گذشته هیات مدیره آبی پوشان 

اختلاف نظر بین علی خطیر معاون باشگاه و وینفرد شفر سرمربی آبی پوشان بود. 
اختلافی که بعد از آشکار شدن هنوز به قوت خود باقی است. اعضای هیات مدیره 

باشگاه به فتحی ماموریت دادند تا این اختلاف را شخصا حل کند.

رویارویی کارلوس کی روش با ژاپن
فدراسیون کلمبیا بعد از انتخاب کی روش به عنوان سرمربی این کشور، برنامه های 

آماده سازی اش را قبل از شروع مسابقات کوپا آمه ریکا آغاز کرده است. در همین 
ارتباط کلمبیا به دنبال قطعی کردن حداقل دو بازی تدارکاتی بود. دیدار با ژاپن در 

»فیفا دی« ماه مارس حتی پیش از انتخاب کی روش پیش بینی شده بود.

پیروانی: عقب ماندگی امتیازمان را جبران کردیم
پیروانی مربی تیم فوتبال تراکتورسازی، گفت: خوشبختانه روند بسیار خوبی در نیم 

فصل دوم داشتیم و توانستیم عقب ماندگی امتیازمان نسبت به حریفان را جبران 
کنیم.و در این فصل امیدواریم که بتوانیم به قهرمانی لیگ برتر فوتبال دست پیدا 

کنیم هرچند کار ساده ای نیست و تیم ها از شرایط خوبی بهرمند هستند.

»میا سان میا« شعار باشگاه بایرن مونیخ 
که  همانی هستیم  »ما  معنای  به  است، 
هستیم«. اما واقعا بایرن مونیخ این روزها 
چه تیمی است؟ بایرن شش سال پیاپی 
بوندسلیگا را فتح کرده و در این شش فصل 
نهایی چمپیونز  نیمه  به  بار حداقل  پنج 
لیگ رسیده. اما بایرنی که فرداشب برابر 
نهایی  هشتم  یک  مرحله  در  لیورپول، 
چمپیونز لیگ امسال قرار می گیرد، تیمی 

در دوران گذار به نظر می رسد.
به گزارش »دنیای هوادار«، بایرن در حال 
بازی  با یک  بوندسلیگا  حاضر در جدول 
بیشتر و دو امتیاز کمتر نسبت به بوروسیا 
دورتموند در رده دوم قرار دارد )دورتموند 
امشب مقابل نورنبرگ بازی می کند(. در 
تمام شش فصل پیش از این، بایرنی ها در 
همین مقطع از لیگ حداقل پنج امتیاز 
بیشتر از تیم دوم داشته اند. اختلاف آن ها 
در  هم  تعقیب کننده شان  نزدیک ترین  با 
مقطع،  این  در  این شش فصل،  از  سه تا 
مقایسه  این  بوده.  امتیاز  و ۱۵   ۱۸ ،۱9
تفاوت وضعیت بایرن در بوندسلیگا را در 

این فصل به خوبی آشکار می کند.
دورتموند این فصل به رهبری لوسین فاور 
تیمی بسیار جذاب و قدرتمند بوده و تنها 
یک بار در لیگ شکست خورده. بایرنی ها 

اما چهار بار طعم شکست در بوندسلیگا 
را چشیده اند، در حالیکه سال گذشته در 
کل فصل این تعداد باخت را متحمل شده 
بودند و در دو فصل پیش از آن هم فقط 
دو بار در لیگ شکست خورده بودند. در 
ضمن بایرن تا این مقطع از فصل ۳۴ گل 
بالاترین  خورده،  مختلف  رقابت های  در 

آمار آن ها از فصل ۲۰۱۱-۲۰۱۰.
نیکو کوواچ برای بازی بزرگ مقابل لیورپول 
با مشکل مصدومیت و محرومیت بازیکنان 
کلیدی اش هم مواجه است. توماس مولر 
اجازه حضور در هیچکدام از بازی های رفت 
و برگشت را ندارد، آرین روبن از نوامبر به 
تازه  ریبری  فرانک  نکرده،  بازی  سو  این 
تولیسو  کورنتن  و  بازگشته  تمرینات  به 
قادر به بازی نخواهد بود. حتی کینگزلی 
این  کومنی که دو گل در پیروزی ۲-۳ 
هفته مقابل آگزبروگ زد هم ممکن است 

به بازی فردا شب نرسد.
اما  لیورپول  برابر  بایرن  بزرگ  مشکل 
وضعیت خط دفاعی این تیم است. بایرنی ها 
در سال ۲۰۱9 هنوز یک کلین شیت هم 
نداشته اند و همین دو هفته پیش مقابل 
پرس پرفشار بایر لورکوزن تسلیم شدند و 
۳-۱ شکست خوردند. متس هوملز فصل 
خوبی را پشت سر نمی گذارد و مائول نویر 

که تازه مصدومیت انگشت اش بهبود یافته 
و تمرینات بازگشته، بدترین فصل خودش 
که  دروازه بانی   ۱۳ بین  کرده.  تجربه  را 
این فصل حداقل ۲۰ بار در بوندسلیگا به 
زمین رفته اند نویر کمترین درصد سیو و 

پایین ترین امتیاز را از هواسکورد دارد.
به خاطر تمام این دلایل است که حتی 
تیمش  بود  کرده  اعتراف  هم  روبن  خود 
به  روبن  قرعه ممکن خورده.  بدترین  به 
همراه ریبری، دو وینگر کهنه سوار و ۳۵ 
ساله باواریایی ها، در تابستان بایرن را ترک 
دو ستاره سابق  این  رفتن  کرد.  خواهند 
میانگین  آمدن  پایین  به  زیادی  کمک 
بایرن خواهد کرد. در دور گروهی  سنی 
چمپیونز لیگ در این فصل تنها سه تیم 
مسن تر از بایرن حاضر بود. میانگین سنی 
آن ها در بوندسلیگا هم بالاترین است )۲۷ 

سال و ۳۲6 روز(.
بایرن  باشگاه داری  نوع  درباره  مهم  نکته 
از  بسیاری  برعکس  آن ها  که  اینجاست 
رقبای بزرگ شان در اروپا، مشکلات شان 
را با ولخرجی حل نمی کنند. وقتی پاریس 
سن ژرمن ۲۰۰ میلیون پوند برای خرید 
نیمار پرداخت کرد، اولی هوینس، رئیس 
بایرن، گفت: »حتی بازیکنی ۱۰۰ میلیون 
یورویی هم در جهان وجود ندارد. من اگر 

پولش را داشتم هم دست به چنین کاری 
بایرنی ها  این رویکرد  به جای  نمی زدم«. 
دوخته اند،  چشم  خودشان  آکادمی  به 
آکادمی ای که کارل-هاینتس رومینیگه، 
یک  فصل  هر  دارد  انتظار  باشگاه،  مدیر 

بازیکن به تیم اول تحویل دهد.
این اتفاق البته هنوز رخ نداده و به جای 
آن بایرن رو به خرید استعدادهای جوان 
MLS آورده، از جمله آلفونسو دیویسِ ۱۷ 
ساله و کریس ریچاردزِ ۱۸ ساله. با اینکه 
تاتنهام در فصول اخیر ثابت کردن بدون 
تیمی  می توان  هم  زیاد  انتقالات  و  نقل 
یک  به  نیاز  بایرن  این  اما  داشت،  موفق 
خانه تکانی اساسی دارد. به خصوص رفتن 
روبن و ریبری خلاء عظیمی در این تیم 
برای  بعد هجومی پدید خواهد آورد.  در 
پر کردن جای خالی این دو ستاره کومنِ 
۲۲ ساله و سرژ نبری ۲۳ ساله امیدهای 

اول هستند. البته پیش بینی می شود بایرن 
در تابستان یک بار دیگر برای خرید کالوم 
چلسی  جوان  وینگر  هادسون-اودوی، 
تلاش کند، تلاشی که در ژانویه در نهایت 

بی نتیجه ماند.
حتی خود هوینس هم اعتراف کرده تیمش 
علاوه بر استفاده از جوانان آکادمی نیاز به 
خریدی بزرگ دارد. بنجامین پاوار از فصل 
آینده پیراهن بایرن را به تن خواهد کرد، 
ترکیب  در  که  اشتوتگارت  راستِ  مدافع 
بازی  جهان  قهرمان  فرانسه یِ  اصلی 
می کرد. این ترنسفر ۳۲ میلیون پوند برای 
بایرن هزینه داشت، قیمتی که اگر آن ها 
بخواهند لوکا هرناندز، دفاع چپ همان تیم 
قهرمان جهان را از اتلتیکو بخرند گویا دو 
برابر خواهد شد. در این میان صحبت از 
به  از لایپزیگ هم زیاد  خرید تیمو ورنر 

گوش رسیده.

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

کدام بایرن مقابل لیورپول قرار می گیرد؟
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سردار آزمون مهاجم تیم ملی می گوید شما 
فکر می کنید من سردار جام جهانی هستم؟ 
من آن آدم سابق نیستم. آدم هر روز تغییر 

می کند و من هم چیز هایی یاد گرفته ام. 

به گزارش »دنیای هوادار«، گهگاه، توقعات 
از سردار آزمون بالا می رود. خیلی ها روی 
او زوم هستند و دوست دارند کوچک ترین 
لغزشی کند تا برایش قصه ها بسازند. بماند 
که این قصه ها گاهی سردار را هم پخته تر 
بیشتری  تجربه  با  بار  هر  او  و  می کند 
بازمی گردد. مثلاً اتفاقی که در جام جهانی 
روسیه برایش افتاد باعث شد تا چند سال 
بزرگتر شود. در بازی ایران و اسپانیا، حداقل 
آن ها که در ورزشگاه حضور داشتند شاهد 
راموس  و  پیکه  با  سردار  هوایی  نبرد های 
بودند. زدن سر بالادست این بازیکنان سخت 
است. سردار، اما در نیمه اول چندین و چند 
بار بالای سر آن ها هد زد و به قول فوتبالی ها 
توپ را سابید تا به بازیکنان خودی برسد. 
در نیمه دوم هم او تلاش زیادی کرد، اما 
بعد از بازی چه اتفاقی افتاد؟ قصه دایی در 
جام جهانی آلمان برای سردار در روسیه 
در  ملی  تیم  حضور  وجود  با  شد.  تکرار 
کوران مسابقات و شانس ایران برای صعود، 
عده ای در زمان نادرست به او حمله کردند. 
این حمله ها تمرکز آزمون را به هم ریخت. 
طبیعتاً وقتی تیمی در تورنمنت است، برای 
جنگ با رقبا تمرکز می خواهد ولی در ایران 
را  خودمان  داخل،  از  خودمان  شده  رسم 
می زنیم. آرامش از سردار گرفته شد با این 
حال او و دیگر بازیکنان در بازی آخر مقابل 
پرتغال عملکرد خوبی داشتند و نزدیک بود 

به مرحله دوم برویم.

نگاه ژاپنی و نگاه ایرانی
سردار بعد از جام جهانی خداحافظی کرد و رفت. 
هجمه ها علیه مهاجم تیم ملی بیشتر شد ولی 
همه یک موضوع را فراموش کرده بودند؛ چرا 
باید اجازه دهیم چنین استعداد نابی که خیلی 
از تیم های آسیایی حسرتش را می خورند نابود 
شود؟ در کشور های پیشرفته هیچ گاه چنین 
اتفاقی نمی افتد. در کوران مسابقات جام ملت ها 
وقتی با یکی از خبرنگاران ژاپنی بحث داشتیم 
او مدام از سردار حرف می زد. از او پرسیدیم 
فوتبال ژاپن برای استعداد هایی مثل سردار چه 
کار می کند؟ این طور جوابمان را داد: »فوتبال 
ما همیشه در حال سرمایه گذاری روی بازیکنان 
است. همیشه می گوییم وقتی برای بازیکنی 
تیم ملی  به سطح  سرمایه گذاری کردیم که 
رسیده باید همه مراقبش باشیم، چون حالا 
او یک بازیکن »ملی« است. بنابراین حداقل از 
سوی فدراسیون بیشترین امکانات برای او و دیگر 
بازیکنان مهیا می شود. ما رسانه ها هم همواره 
خودمان را بخشی از پروژه پیشرفت بازیکنان 
می دانیم و به همین خاطر نگاه ما هم درست 
مثل نگاه فدراسیون است.« وقتی از او پرسیدیم 
آیا اشتباهات بازیکنان در یک بازی ممکن است 
منجر به انتقاداتی شبیه انتقادات از سردار شود، 
مکثی کرد و گفت: »ما هیچ گاه چنین دیدگاهی 
نداریم. از نظر ما یک تیم داخل زمین است، نه 
یک بازیکن. بنابراین اگر انتقادی داشته باشیم به 

تیم است نه به یک بازیکن خاص.«

گلایه بجا؟
اما در ایران فلسفه فوتبال به طور کلی فرق دارد. 
چیزی که بازیکنان را گهگاه آزار می دهد همین 
مسئله است. از علی دایی جام جهانی بگیرید تا 
سردار جام جهانی. هر کدام به دلایلی شاهد 

حملات شدید بودند و نتیجه چه بود؟ بعد از 
خداحافظی دایی همه دودستی تو سرشان 
می زدند که یکی مثل او نخواهد آمد. شاید 
بعد ها هم حسرت بخوریم که چرا مهاجمی 
گلایه  همواره  بازیکنان  نداریم؟  سردار  مثل 
داشته اند از اینکه چرا رفتار ها در ایران با رفتار ها 
در فوتبال حرفه  ای فرق دارد؟ مثلاً وقتی با یکی 
از لژیونر ها در اردوی تیم ملی حرف می زدیم 
می گفت: »نمی فهمیم چرا باید چنین فضایی 
هستیم.  خودی  نیستیم.  دشمن  ما  باشد؟ 
بازیکن هم اشتباه می کند. مگر می شود بازیکنی 

همیشه در بهترین سطح باشد؟

من آن آدم سابق نیستم
شرایط  این  به  هم  بازیکنان  کم کم  حالا 
او  آزمون.  سردار  حتی  می کنند،  عادت 
مهاجمی است که هر روز چیز های جدیدی 
یاد می گیرد و خودش هم این را می گوید. 
منتها مشکل اینجاست که گاهی »ما« اجازه 
نمی دهیم آن ها »آزمون« و »خطا« کنند. 
بزرگ  و  بگیرند  یاد  آن ها  نمی دهیم  اجازه 
شوند. وقتی در جام ملت ها با سردار در این باره 
گپ می زدیم جملات جالبی برایمان گفت: 
»شما فکر می کنید من سردار جام جهانی 
هستم؟ من آن آدم سابق نیستم. آدم هر روز 
تغییر می کند و من هم چیز هایی یاد گرفته ام. 
دیگر آن سردار نیستم که بخواهم با حملات 
و انتقادات ببازم. اتفاقاً از انتقادات یاد می گیرم. 
می دانم بعضی ها به خاطر خودم حرف هایی 
می  زنند. من هم این انتقادات را می شنوم و 
تلاش می کنم در زمین مسابقه بهتر باشم.« 
سردار البته از این گفت که بعضی ها فقط 
برایشان سردار و  انتقاد می کنند و  و فقط 
غیرسردار ندارد، اما به این مسئله تأکید کرد 

که حالا چیز هایی در زندگی اش یاد گرفته و 
انتقاد ها را به نفع خود می داند.

زمین  در  مهمش  لحظات  درباره  سردار  با 
حرف زدیم. از اینکه بعضی ها انتقاد می کنند 
که چرا گاهی توپ هایش را گل نمی کند. او 
هم بدون هیچ مکثی جواب داد: »من باید 
تمام موقعیت هایم را گل کنم؟ از خدایم 

گل  توپ ها  بعضی  گاهی  ولی  است 
نمی شوند.« حرفی که درست است. به 

هر حال یک مهاجم نمی تواند همه 
توپ هایش را گل کند. مخصوصاً 

از مهاجمانی که  آن دسته 
در  گلزنی  بر  علاوه 

وظایف  زمین 
دیگری هم دارند 
به مرور  و طبیعتاً 

زمان در زمین خسته تر 
می شوند و گاهی ممکن است دقت شان در 

زدن ضربات آخر هم کمتر شود.

نگذاریم نسل طلایی نابود شود
آنچه مسلم است ایران باید قدر داشته های 
این  پرورش  برای  بداند.  بیشتر  را  خود 
همه  استعداد ها سال ها گذشته. سال ها 
منتظر مانده اند تا این بازیکنان مستعد 
اینجایی  به  و  کنند  رشد  شوند،  متولد 
آن ها  بدهیم  اجازه  هستند.  که  برسند 

به مرور زمان بهتر رشد کنند نه اینکه 
بخواهیم یک استعداد را در نطفه خفه 
کنیم. بی شک این موضوع بیش از 
هر چیز به فوتبال مان ضربه می زند 

و باعث می شود تا آرام آرام نسل 
طلایی مان را از 

دست دهیم.

ایران باید قدر داشته های خود را بیشتر بداند

سردار: من دیگر آن آدم سابق نیستم

  

نمایندگان مجلس شورای اسلامی، وزارت ورزش و 
جوانان را مکلف به واگذاری باشگاه های استقلال و 

پرسپولیس کردند.
به گزارش »دنیای هوادار«، در جلسه علنی مجلس 
شورای اسلامی، وکلای ملت بند الحاقی یک تبصره ۲ 

لایحه بودجه 9۸ را به تصویب رساندند.
است  و جوانان مکلف  وزارت ورزش  اساس،  این  بر 

با همکاری سازمان بورس و اوراق بهادار و سازمان 
 ،۱۳9۸ شهریور  پایان  تا  حداکثر  سازی  خصوصی 
شورای پذیرش دو شرکت فرهنگی - ورزشی استقلال 

و پرسپولیس را در بازار پایه فرابورس فراهم کند.
پس از پذیرش در بازار پایه فرابورس و عرضه ۵ درصد 
سهام هر یک از دو شرکت جهت کشف قیمت، ۵۱ 
درصد سهام آنها به صورت بلوکی و باقی سهام به 

صورت خرد عرضه می شود.
پرسپولیس  و  استقلال  از  بودن  دولتی  سایه  باید 

برداشته شود
موضوع،  این  درباره  وکیلی  محمدعلی  همچنین 
گفت: هزینه دولتی اداره کردن دو باشگاه استقلال و 
پرسپولیس سرسام آور است، این در حالی است که 
همه باشگاه های شهرستان ها خصوصی هستند اما 
امکان رقابت با این دو باشگاه دولتی را ندارند و باید 

سایه دولتی بودن از این دو باشگاه برداشته شود.
وی افزود: علی رغم آنکه هزینه خصوصی سازی زیاد 
است اما هزینه دولتی اداره کردن این دو باشگاه بسیار 
بیشتر است و برخلاف سیاست های اصل ۴۴ قانون 

اساسی است.
سهام دو باشگاه، باید در اختیار هواداران قرار گیرد

باره،  این  در  پورابراهیمی  محمدرضا  همچنین 
اظهارداشت: هیچ یک از ما با خصوصی سازی مخالف 
نیستیم اما در بودجه نباید حکم غیربودجه ای بیاوریم.
مشمول  های  شرکت  قانون  طبق  داد:  ادامه  وی 
واگذاری از جمله استقلال و پرسپولیس مشخص شده 
اند و تکلیف واگذاری این دو باشگاه هم باید مطابق با 

سایر نهادهای مشمول واگذاری انجام شود.
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس تصریح کرد: سهام 
این دو باشگاه ورزشی، باید در اختیار هواداران این دو 
باشگاه قرار گیرد، این در حالی است که اگر ۵۱ درصد 
سهام این دو باشگاه در اختیار یک فرد قرار گیرد، 

برخلاف دغدغه های هواداران این دو باشگاه است.
همچنین محمدمهدی مفتح سخنگوی کمیسیون 
تلفیق بودجه 9۸ در این باره، گفت: سال هاست که 
واگذاری دو باشگاه استقلال و پرسپولیس در پیوست 
عملیاتی  آنکه  دلیل  به  اما  دارد  وجود  بودجه  های 
نشده است، ما آن را در تبصره های بودجه به صورت 

مشخص تر آورده ایم.
وی تاکیدکرد: تمام باشگاه های ما غیردولتی هستند و 
صرفا دو باشگاه استقلال و پرسپولیس دولتی هستند 

که آنها هم باید واگذار شوند.

دو شرط زیدان برای قبول
هدایت  چلسی

بنا بر ادعای دیلی میل، زین الدین زیدان برای قبول هدایت 
تیم فوتبال چلسی دو شرط اساسی اعلام کرده است.

به گزارش »دنیای هوادار«، بعد از دور شدن چلسی از کورس 
تیم های صدرنشین در لیگ برتر، انتقادها از مائوریسیو ساری 
شروع شد و بعد از بازی برابر منچسترسیتی که با شکست 6 
بر صفر این تیم همراه بود، به اوج خود رسید. از زین الدین 
زیدان به عنوان گزینه جانشین ساری در تیم چلسی یاد 
شده است. زیدان بعد از اتمام کارش در رئال مادرید، هنوز 

هدایت تیمی را بر عهده نگرفته است.
زیدان برای قبول هدایت تیم چلسی دو شرط اعلام کرده که 
شرط اول، حفظ ادن هازارد ستاره تیم است. گفته می شود 
هازارد از رئال مادرید پیشنهاد دارد و در پایان فصل، تیم را 

ترک می کند.
بودجه  پوند  میلیون  کرده ۲۰۰  درخواست  همچنین  او 
برای او در نظر بگیرند تا بتواند ترکیب مورد نظرش را برای 

قدرتمندتر کردن چلسی به دست بیاورد.
با توجه به اخراج کونته بعد از ناکامی در کسب سهمیه 
لیگ قهرمانان، به نظر می رسد رومن آبراموویچ برای جذب 
سرمربی جدید عجله ای نخواهد داشت ولی در صورتی که 
نتایج چلسی با ساری بهتر نشود، باید منتظر اخراج سرمربی 

سابق ناپولی و حضور زیدان در این تیم باشیم

با رأی نمایندگان مجلس ؛

استقلال و پرسپولیس تا شهریور ۹۸ واگذار می شوند!


